

Ref : **ADM/LMN/2024/62** : المرجع
Date: **11/06/2024** : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحريّة المحليّة لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Waterways, Abu Dhabi

الموقع : الممرات المائية، أبوظبي

Subject : Underwater visual inspection for bridges' structures

الموضوع : عمليات تفتيش بصريّة تحت الماء لهيكل الجسور

Please be informed that underwater visual inspection for bridges' structures will start from 13th June 2024, 07:00 am till 1st July 2024, 06:00 pm, as per the attached illustrative map and coordinates table.

نحيطكم علماً بأنه سيتم إجراء عمليات تفتيش بصريّة تحت الماء لهيكل الجسور اعتباراً من 13 يونيو 2024 في تمام الساعة 7 صباحاً وحتي 1 يوليو 2024 في تمام الساعة 6 مساءً، بحسب الخريطة التوضيحية وجدول الإحداثيات المرفقين.

The operation will be assisted by various diving activities and other related works and all passing vessels are advised to strictly maintain a safe distance from the diving activity area.

سيتم دعم العملية من خلال أنشطة الغوص المختلفة والأعمال الأخرى ذات الصلة، وينصح جميع السفن المارة بالحفاظ على مسافة آمنة من منطقة الغوص.

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to navigate with extra caution and stay well clear of the area of operations.

ينصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين بتوكّي مزيد من الحذر والابتعاد عن منطقة العمليات.



سيف المهيري

الرئيس التنفيذي - أبوظبي البحريّة

Capt. Saif Al Mheiri
CEO - Abu Dhabi Maritime

الخريطة التوضيحة وجدول الاحداثيات
Illustrative Map & Coordinates Table



No	Bridge Number	Coordinates Lat/Long		Inspection Start Date	Inspection End Date
		Latitude	Longitude		
1	VB_097A&B	24.54924	54.45666	13/06/2024	15/06/2024
2	VB_096A&B	24.52175	54.51738	13/06/2024	15/06/2024
3	VB_095A&B	24.50408	54.57287	13/06/2024	15/06/2024
4	VB_087A&B	24.48751	54.63391	13/06/2024	15/06/2024
5	VB_001	24.47000	54.3222	19/06/2024	21/06/2024
6	VB_113A&B	24.50357	54.38552	19/06/2024	21/06/2024
7	VB_108	24.49893	54.3844	19/06/2024	21/06/2024
8	VB_110	24.49416	54.38612	19/06/2024	21/06/2024
9	VB_111A&B	24.49166	54.38779	19/06/2024	21/06/2024

[†] Above dates are subject to the weather conditions.